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Motion från Vänsterpartiet, solcellsutveckling i Gävle 

Solceller utvecklas i snabb takt och priset för dessa går nedåt. 
Idag beräknar man återbetalningstider på ca 15 år för en installation och 
en livslängd på cirka 30 år. 
Det är lätt att se en ekonomisk vinst i att utnyttja solkraften. 
Därför menar vi att vi bör utnyttja all tillgänglig takyta för elproduktion, 
det finns ingen anledning att tveka inför att bli mikroproducent av el och 
installera mer än den skattebefriade effekten på max 255 kW. Proceduren 
att anmäla sig som elproducent är en enkel inlaga till skatteverket. 
 
För att få fart på installationerna vill vi att att vi beslutar att använda 
Gävle Energi AB:s soliditet. Den är idag kring 46 procent och kan utan 
men sänkas och utrymmet användas för att investera i solpaneler som 
sätts upp på de kommunala byggnaderna. Man bör skriva ett avtal med 
Gavle fastigheter AB som reglerar villkoren, men det torde vara möjligt 
med goda affärsmässiga villkor för bägge företagen med en 
solcellsutbyggnad. 
 
En modell kan vara att Gävle Energi AB sätter upp solcellinstallationerna 
och får betalt för dem i el. Men det finns säkert mer än ett sätt att lösa 
frågan med att expandera solenergiproduktionen snabbast möjligt. 
 
Vänsterpartiet Gävle föreslår kommunfullmäktige att besluta 
 
   att låta Gävle Energi AB ta ledningen för att installera solceller för 
elproduktion på varje tillgängligt tak på kommunens byggnader. 
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